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انوشیروان محسنی بند پی : 

تامین مخازن آب اضطراری در زمان بحران توسط فرمانداران استان تهران

هاشمی رئیس شورای شهر تهران فاش کرد؛

راز آتش سوزی های سریالی در پایتخت

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
مورد  مواد  و  ایرانی  دانشمندان  علمی  ظرفیت  با 
نیاز برای تولید مواد اولیه دارویی، ایران در آینده 
دارویی  موثره  مواد  تولید کننده  بزرگترین  نزدیک 

در خاورمیانه می شود.
شهرک  اولین  افتتاح  مراسم  در  نمکی  سعید 
تولید مواد اولیه دارویی خاورمیانه در اراک که به 
صورت ویدئو کنفرانس برگزار شد، افزود: با وجود 
بنزن  مانند  ایران  در  پتروشیمی  مواد  ارزان  تولید 
دارند،  کاربرد  دارو  تولید  اینترمدیتهای  تولید  که 
در  دارویی  اولیه  مواد  تولید  در  بزرگی  ظرفیت 
ارزانی  به  مواد  این  که  حالی  در  دارد  وجود  ایران 
به کشورهایی مثل هند و چین صادر می شود و با 
ارزش افزوده 20 تا 50 برابری به ایران بر می گردد. 
تولید  ظرفیت  وجود  با  که  است  بزرگی  ظلم  این 
مواد اولیه دارویی رخ می دهد و یکی از آرزوهای 
با  و  تولید شود  ایران  در  مواد  این که  دیرینه من 

ارزش افزوده 100 برابری صادر شود.
برنامه وزارت بهداشت برای کاهش ۲۰ 

درصدی ارز دارویی
کاهش  برای  هدف گذاری  از  بهداشت،  وزیر 
20 درصدی ارزبری دارو در سال جاری خبر داد و 
گفت: سال گذشته توانستیم ۷00 میلیون یورو در 

ارز دارویی کشور صرفه جویی کنیم.
سعید نمکی، گفت: در سال جهش تولید در 
مواد  کارخانه  بزرگترین  و  اولین  و  حرکت هستیم 
که  می کنیم  افتتاح  امروز  را  کشور  دارویی  اولیه 
شاید بتوان گفت یکی از بزرگ ترین کارخانه ها در 

سطح منطقه است.
وی با بیان اینکه سال ۹۸ برای ما و در نظام 
بود،  افتخارآفرین  دارویی کشور، سالی سخت ولی 
از  بهداشت حمایت  ما در وزارت  اولین گام  افزود: 
از واردات بی رویه دارو و  تولید داخل و پیشگیری 

فرآورده هایی بود که مشابه تولید داخل داشتند.
وزیر بهداشت ادامه داد: سال گذشته توانستیم 
۷00 میلیون یورو در ارز دارویی کشور صرفه جویی 
کنیم. در حالی که برآورد ما آن بود که نیازمندی به 
ارز دارو 50 درصد بیشتر خواهد شد، این در حالی 
است که نسبت به سال ۹۷ حدود 20 درصد هم 
ارز کمتری مصرف شد. بر این اساس ما توانستیم 

داخلی،  کنندگان  تولید  و  صنعتگران  به  تکیه  با 
واردات محصولات دارای مشابه داخلی را به میزان 
25 درصد کم و تولید داخل را ۳0 درصد افزایش 

دهیم.
 GDP وی افزود: سهم دارو و نظام سلامت از
سهم محدودی است و اگر قرار باشد این سهم فراتر 
کشور  دیگر  بخش های  جیب  در  دست  باید  رود، 
و  گرفته  صورت  صرفه جویی  این  بنابراین  کنیم. 
صنعت  برای  بزرگی  افتخار  شده،  انجام  اقدامات 
دارویی کشور بود، به طوری که سال گذشته را با 
20 درصد کاهش ارزبری به گونه ای سپری کرد که 
بیماری سرگردان  حتی یک نسخه در دست هیچ 

نماند و ما به عنوان یک کشور تحریم زده و مظلوم 
در تحریم های ظالمانه، بیماری کرونایی را مدیریت 
کننده  وارد  یک  از  روز   ۶0 طول  در  که  کردیم 
دستگاه ها و تجهیزات پزشکی و مواد مورد نیاز، به 
به یک صادرکننده  تولید کننده و سپس هم  یک 
تبدیل شویم؛ این یک نشان افتخار بزرگ دیگری 
تاریخ مملکت خواهد درخشید؛ چراکه  بود که در 
کشوری در اوج تحریم در کمتر از دو ماه توانست 
هم خود را جمع و جور کند و هم خود را به یک 
عفونی  ضد  انواع  و  دارو  و  ماسک  کننده  صادر 

کننده ها بدل کند.
نمکی ادامه داد: سال ۹۹ را نیز با 20 درصد 
کاهش ارزبری نسبت به سال ۹۸ هدف قرار دادیم 
افتخاری جدید در  با  نیز  را  این سال  امیدواریم  و 

تاریخ کشور بگذرانیم.
وی افزود: تردید ندارم که سال جهش تولید 
تاریخ  در  ماندگار  سال های  از  یکی  عنوان  به 
صنعت دارویی کشور ثبت خواهد شد. ما در کشور 
صنعتگران و دانشمندان قابلی داریم که در بسیاری 

از مناطق دنیا نمونه ندارند.
وزیر بهداشت با عنوان این مطلب که در سال 
گذشته ۶000 تخت جدید به تخت های بیمارستانی 
نیز حدود  اضافه شد، گفت: در سال جاری  کشور 
با دستگاه های ساخت  ۸000 تخت بیمارستانی را 
داخل افتتاح خواهیم کرد و به دنیا نشان می دهیم 
توانستیم  هم  و  کردیم  مهار  را  کرونا  هم  ما  که 
تولیدمان را در جهشی تاریخی قرار داده و به عنوان 

صادر کننده ای با قدرت در منطقه قلمداد شویم.

انوشیروان محسنی بند پی استاندار تهران بر 
لزوم ارائه آموزش های همگانی و ارتقای دانش مردم 
در حوزه مدیریت بحران و مقابله با زلزله تاکید کرد 
باید فرمانداران  و گفت: برای شبکه آب اضطراری 
با  اضطراری  آب  مخازن  تامین  به  نسبت  استان 

همکاری شوراها اقدام کنند.
انوشیروان محسنی بند پی در پنجمین جلسه 
پاسخ  عملیات  فرماندهی  و  هماهنگی  پیشگیری، 
راهی  نقشه  باید  گفت:  تهران  استان  بحران  به 
در  جانبه  همه  اقدامات  برای  دقیق  و  تخصصی 
برابر بروز حوادث غیر مترقبه داشته باشیم. استان 
تهران بر روی 1۶ گسل قرار گرفته که از جمله آنها 
می توان به گسل مشا، شمال و جنوب ری، لویزان 

و ... اشاره کرد.
وی افزود: تهران استانی استراتژیک محسوب 
تراکم جمعیت 1۷ درصدی  آن  دلیل  می شود که 
در آن است. در حقیقت 1۷ درصد جمعیت کشور و 
25 درصد تولید ناخالص ملی در این استان وجود 
دارد. ۳۹ درصد واحدهای دانشگاهی و ۳0 درصد 
دانشجویان کشور نیز در این استان هستند؛ لذا این 
استان ویژگی های داردکه بسیار حائز اهمیت است.
مسائل  همه  در  تردید  بی  داد:  ادامه  وی 
پیشتر  و  کنیم  تقویت  باید  را  پیشگیرانه  اقدامات 
در کتاب های جغرافیا عنوان می شود درهر کجای 
کشورمان نعمتی وجود دارد و نمونه های آن را در 

در  ژاپن  کشور  اما  خوانده ایم؛  جغرافیا  کتاب های 
می گویند  خود  دانشجویان  به  جغرافیا  کتاب های 
هر لحظه ممکن است درهر نقطه ای از کشورشان 
حادثه ای همچون زلزله وجود داشته باشد لذا باید 
آماده باشید. به این ترتیب در مقابله با همه بحران ها 
باشد  داشته  مردم وجود  و همفکری  اگر همکاری 

می توانیم عملکرد بهتری داشته باشیم.
استاندار تهران در بخش دیگری از صحبت های 
خود به همکاری شهروندان در موضوع شیوع کرونا 
در روزهای 12 و 1۳ فروردین اشاره کرد و افزود: 
در این روزها از مردم خواسته ایم که به بوستان ها 
شاهد  که  نشوند  خارج  خانه  از  و  نکنند  مراجعه 
از اهمیت  همکاری مناسب آنها بودیم لذا آموزش 
بسیاری برخوردار است. از سوی دیگر باید استمرار 
پیگیری مصوبات وجود داشته باشد تا به این ترتیب 

فرآیند اقدامات ما تکمیل شود.
دستگاه ها  در  وظایف  تقسیم  کرد:  تاکید  وی 
در  احمر  هلال  و  شده  مشخص  زلزله  موضوع  در 
بحث آموزش می تواند  از ابزارهای مختلفی همچون 
رسانه ها و صدا و سیما استفاده کند. همچنین در 
موضوع زلزله باید آموزش در دستور کار قرار گیرد 
و بی تردید نیازمند ارتقای دانش مردم هستیم. در 
همکاری  درخواست  سیما  و  صدا  از  راستا  همین 

می کنیم.
به موضوعات فنی در  به توجه  اشاره  با  بندپی 

مناطق  در  باید  گفت:  زلزله  بحران  مدیریت  حوزه 
سکونتگاهی تهران استقرار بیمارستان ها و نهادهای 
گیرد. شناسایی  قرار  توجه  مورد  امنیتی  و  انتظامی 
مکان های استقرار اضطراری بر عهده هلال احمر است. 
همچنین 110 سوله مدیریت بحران شهرداری تهران 
که امروز برخی از آنها کاربری شان تغییر کرده باید 

برای بحران در هنگام زلزله آماده و تجهیز شوند.
تهران  شهرداری  اقدامات  خصوص  در  وی 
در حوزه مقابله با بحران زلزله نیز تصریح کرد: از 
شهرداری کلانشهر تهران انتظار بیش از این است 
لذا در کنار اپلیکیشن شهر آماده باید شهروند آماده 
بافت  هکتار   ۳200 تهران  باشد.  داشته  وجود  نیز 
ساکن  آن  در  نفر  میلیون   1.5 که  دارد  فرسوده 
زیادی  اهمیت  از  مردم  دانش  ارتقای  لذا  هستند، 

برخوردار است.
ادامه داد: آب منطقه ای وآب فاضلاب  بندپی 
در مورد تصفیه آب باید گزارشی ارائه کند که آیا 
این آمادگی وجود دارد در مواقع زلزله و وارد شدن 
آلودگی های ثانویه به شبکه آب، برای تصفیه بیشتر 

و بهتر آب آمادگی لازم وجود دارد یا خیر؟.
که  بیمارستان هایی  بر  علاوه  کرد:  تاکید  وی 
و  پل ها  بسیاری  گرفتند  قرار  گسل  خط  روی  بر 
همکاری  با  باید  و  هستند  قدیمی  ما  برج های 
شهرداری تهران مطالعات جامعی روی آنها صورت 

گیرد.

شهرستان های  کرد:  تاکید  تهران  استاندار 
قرار  نظر  مد  بحران  مدیریت  در حوزه  باید  استان 
گیرند و آن چه که در این جلسه مصوب می شود 
آب  شبکه  برای  لذا  است؛  تهران  استان  کل  برای 
تامین  به  نسبت  استان  فرمانداران  باید  اضطراری 
اقدام  شوراها  همکاری  با  اضطراری  آب  مخازن 
کنند. یکی از مشکلات ما در کشور دادن اطلاعات 
امر محقق  این  اگر  به یکدیگر است که  دستگاه ها 
مختلف  موضوعات  در  همکاری  و  افزایی  هم  شود 
جهت  در  اطلاعات  از  می توان  لذا  می گیرد.  شکل 

ارائه خدمات بهتر بهره گرفت.
از  دیگری  بخش  در  پی  بند  محسنی 
فشارهایی  وجود  به  اشاره  با  خود  صحبت های 
حمدالله  به  که  بیگانگان  تهدید  و  تحریم  همچون 
کاری از پیش نبردند افزود: فشار طبیعت مثل آتش 
گذشته  شب  دارد.  وجود  نیز   ... و  سیل  و  سوزی 
باید  که  داشتیم  سوزی  آتش  نیز  اوین  حوالی  در 
دستگاه هایی که وظیفه دارند با برخی از این آتش 
سوزی ها که به صورت عمدی است و برخی هم که 
براساس وظایفی که دارند  به صورت سهوی است 

مقابله کنند و آمادگی لازم را داشته باشند.
وی ادامه داد: بارندگی ها باعث رشد علف های 
هرز شده لذا باید دقت کنیم و در هوای گرم تیر ماه 
پلاستیکی  پسماندهای  آوری  با جمع  شهرداری ها 

تلاش کنند منشاء آتش سوزی ها را از بین ببرند.

رئیس شورای شهر تهران دلیل آتش سوزی های سریالی پایتخت 
را اعلام کرد.

محسن هاشمی رئیس شورای شهر تهران در جلسه علنی شورای 
از  داشت:  اظهار  پایتخت،   در  ارتش  بوستان  راه اندازی  درباره  شهر 
به  پادگان 0۶  برای در دسترس قرار گرفتن  ارتش  شهردار تهران و 
اعضای  و  تشکر می کنم  بوستان  عنوان  به  استفاده  شهروندان جهت 
شورای شهر هم در کنار شهرداری در این راستا اقدامات مؤثری انجام 

داده اند. 
اشاره کرد و  اولویت محور تحقق پذیر  برنامه های  انجام  به  وی 

گفت: باید این برنامه ها مطابق با برنامه سوم توسعه پیش رود.
مهر  ماه  به  رسیدن  تا  اینکه  بیان  با  تهران  رئیس شورای شهر 
که  است  مناسبی  زمان  مدت  گفت: این  داریم،  فاصله  ماه   ۴ حدود 
ناوگان حمل و نقل عمومی توسعه یابد. چرا که در غیر این صورت 
همزمان با بازگشایی مدارس و وجود کرونا با ازدحام زیاد جمعیت و 

شدت این بیماری مواجه خواهیم بود.
هاشمی تاکید کرد: ۴ ماه فرصت است که ناوگان حمل و نقل 

عمومی توسعه یابد و شهرداری باید در این زمینه فعال تر برخورد کند.
که  می رسد  نظر  به  مانده  باقی  سال  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
فرصت و منابع برای اجرای همه طرح ها وجود نداشته باشد ولی اگر 
شهرداری بتواند در چند حوزه کلیدی موفق عمل کند، می تواند به 

نوعی نماد دستاوردهای این دوره از منظر افکار عمومی تلقی شود. 
و  توسعه  نخست  حوزه  در  گفت:  تهران  شهر  شورای  رئیس 
نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی از طریق تامین اتوبوس و واگن 
مترو است و اولویت دیگر فعالیت مجدد در ساخت مترو بوده که با 
توجه به رکودی سه ساله در ساخت مسیرهای جدید عملیات احداث 

خطوط ۸و11 باید به سرعت آغاز شود.
هاشمی خاطرنشان کرد: در حوزه پسماند و محیط زیست لازم 
است اجرای طرح جامع پسماند آغاز شود و ساماندهی در شرایط غیر 
بهداشتی جمع آوری و دفن زباله همچنین معضل فعالیت مافیای زباله 

و کودکان کار، صورت گیرد.
بوستان  سریالی  سوزی های  آتش  به  واکنش  در  همچنین  وی 
های پایتخت گفت: آتش سوزی ها دلیل مشخصی دارد و آن میزان 

بارش های امسال بود که موجب رشد علف ها و گیاهان خود رو شد و 
در ادامه با گرم شدن هوا و خشک شدن علف.ها ما شاهد این هستیم 
که با کوچک ترین جرقه ای باعث ایجاد آتش سوزی در فضای سبز 

می شود.

شهردار منطقه یک در نشست با معاون حمل و 
نقل شهرداری تهران:

ساماندهی ترافیک شمال تهران با 
اجرای رینگ ترافیکی محقق می شود

هدف  با  تهران  شمال  ترافیک  ساماندهی 
توسعه و ایجاد فضا سازی مناسب برای داشتن 
شهری انسان محور و ارتقاء پیاده راه ها، با اجرای 

رینگ ترافیکی محقق می شود.
موسوی  حمید  سید  امتیاز؛  گزارش  به 
شهرداری این منطقه در نشست بررسی مسائل 
و مشکلات ترافیکی شمال تهران با  سید مناف 
هاشمی معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری 
منطقه  ترافیکی  رینگ  طرح  گفت:  تهران 
این  مرکزی  و  شرقی  غربی،  محورهای  در  یک 
اجرای  برای  باید  که  است  شده  بررسی  منطقه 
آن از مشارکت سرمایه گذاران و تشویق آنها به 
همراهی در این پروژه کمک بگیریم تا وضعیت 
سازی  روان  و  ساماندهی  منطقه  این  ترافیکی 

شود.
وی افزود: این طرح در قسمت شرق منطقه 
تشویق  و  مترو   ۳ به   1 خط  اتصال  هدف  با 
نقل  و  حمل  شبکه  از  استفاده  به  شهروندان 
عمومی، در بخش مرکزی با هدف اجرای پیاده 
راه خیابان شهرداری و تعریض خیابان حمید و 
در بخش غربی، احداث پایانه گردشگری و اتصال 
آن به مجموعه توچال با استفاده از یک مد جدید 

حمل و نقلی ارائه شده است.
های  طرح  اجرای  با  کرد:  تصریح  موسوی 
فوق رینگ ترافیکی شمال تهران در پارک وی، 
خیابان  تجریش،  میدان  )عج(،  ولیعصر  خیابان 
و  شریعتی  خیابان  قدس،  میدان  شهرداری، 
و  گیرد  می  الله صدر شکل  آیت  بزرگراه شهید 
نقش مهمی در روان سازی تردد در این منطقه 

خواهد داشت.
اجرای  در  را  گذاران  وی مشارکت سرمایه 
و  حضور  با  گفت:  و  دانست  موثر  پروژه  این 
مشارکت سرمایه گذاران در اجرای این پروژه می 
توان ظرفیت های بیشتری را در مراحل  اجرایی 

آن  ایجاد کرد.

تحقق مسئولیت اجتماعی در منطقه۲1 
در سایه مشارکت و تعامل با صنایع و 

کارخانجات
فخاری عضو کمیسیون فرهنگی و اجتماعی 
میدانی  بازدید  در  تهران،  شهر  اسلامی  شورای 
از  با همراهی رحمانی شهردار و جمعی  ای که 
پروژه  از  منطقه21  شهری  مدیران  و  معاونین 
مسئولیت  نقش  ایفای  داشت،  منطقه  این  های 
اجتماعی در صنایع و کارخانجات سطح محدوده 
را نکته بارزی از تحقق شعار تهران، شهری برای 

همه عنوان کرد.
به گزارش امتیاز، فخاری عضو کمیسیون 
فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر تهران، 
ضمن حضور در منطقه21 و بازدید از پروژه های 
سطح این منطقه گفت: منطقه21 به لحاظ بافت 
از سایر مناطق مجزا  صنعتی-مسکونی که دارد 
این  شهری  مدیریت  مسئولیت  امر  این  و  بوده 

منطقه را دوچندان می کند.
وی در خصوص بحث حمل و نقل عمومی 
اصلی  های  دغدغه  از  یکی  که  منطقه21  در 
عنوان  است،  تهران  شهرداری  شهری  مدیریت 
ویژه  تدابیر  با  منطقه21  شهری  مدیریت  کرد: 
حد  تا  گرفته،  نظر  در  خصوص  این  در  که  ای 
چشمگیری این مسئله را در این نقطه از پایتخت 

محقق کرده است.
تعامل  لزوم  بر  تأکید  با  ادامه،  در  فخاری 
میان مدیریت شهری مناطق و صاحبان صنایع 
سوی  از  مناسب  فضاهای  ایجاد  داشت:  اظهار 
تولید  منظور  به  منطقه21،  شهری  مدیریت 
شرایط  در  موردنیاز  بهداشتی  اقلام  تأمین  و 
این  موردتوجه  اقدامات  جمله  از  کرونا،  بحرانی 
منطقه، در راستای ایجاد تعامل مؤثر با مجموعه 
دستاورد  که  بوده  موجود  صنایع  و  کارخانجات 
اقلام  تولید  اندازی خط  راه  زمینه  در  را  بزرگی 
در  موردنیاز  بهداشتی  مواد  تأمین  و  بهداشتی 
محل کارخانجات سطح محدوده، رقم زده است.

به  اشاره  با  همچنین،  مسئول  مقام  این 
تقاطع  مشارکتی  و  ای  فرامنطقه  پروژه  افتتاح 
غیرهمسطح بزرگراه شهید لشگری-بلوار کرمان 
خودرو ) دوگاز ( افزود: گشایش پروژه مشارکتی 
بزرگراه  غیرهمسطح  تقاطع  عمرانی-ترافیکی  و 
شهید لشگری-بلوار کرمان خودرو ) دوگاز (، به 
با شهرک های  که  لحاظ دسترسی های خوبی 
کرد،  ایجاد  همجوار  های  شهرستان  و  اقماری 
اقدام مثبتی در راستای کاهش حجم ترافیک و 
سهولت در تردد شهروندان بود و بهره برداری از 
این پروژه فرامنطقه ای را میتوان نمونه ای بارز 
از انجام پروژه های عمرانی در سایه ی مشارکت 

نام برد.

حفر چاه جذبی و لایروبی کانال های 
قدیمی در محدوده منطقه 19

زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
در  جذبی  چاه  حفر  عملیات  اتمام  از  منطقه 

مجموعه شهربانوی بوستان ولایت خبر داد. 
محمود  صالح  سعید  امتیاز،  گزارش  به 
از  را  آبگیر  نقاط  افزایش  از  جلوگیری  رباطی 
مهمترین اهداف حفر چاه جذبی دانست و گفت: 
در کنار این فعالیت لایروبی نهرها و کانال های 
محدوده منطقه نیز برای کمک به حفظ بهداشت 

محیط زیست به طور مستمر صورت می گیرد.
و  لایروبي  راستا ضمن  همین  در  افزود:  او 
طول  به  بهشتی  مدفون  کانال  برداري  رسوب 
۴00 متر ، کانال کاظمی نیز به طول ۷00 متر 

انجام شد. 
ادامه داد: لایروبي و رسوب برداري  رباطی 
تله هاي زباله گیر عیسي بیگلو و تقاطع شکوفه 
برای  پیشگیرانه  اقدامات  دیگر  از  میرزایي  و 
زیست  مخاطرات  و  گرفتگی  آب  از  جلوگیری 
محیطی بودکه در پاسخ به درخواست شورایاران 

ناحیه ۳ انجام شد.
ریزی  برنامه  طی  کرد:  خاطرنشان  رباطی 
صورت گرفته این تله ها دو بار در هفته لایروبی 

خواهند شد.

شهردار منطقه چهار تهران خبر داد:
احداث بوستان 35 هکتاری ارتش با 

حفظ بناهای موجود تاریخی 
به  اشاره  با  تهران  چهار  منطقه  شهردار 
توافقات اولیه با ارتش در خصوص احداث یکی از 
زیباترین بوستان های تهران در پادگان تاریخی 
0۶ گفت: بر اساس این توافقات مقرر شد بوستان 
در  تاریخی  بناهای  حفظ  با  ارتش  هکتاری   ۳5

پادگان 0۶ احداث شود.
به گزارش امتیاز، »محمد محمددوست« 
 0۶ پادگان  مساحت  افزود:  خبر  این  اعلام  با 
مصوبات  به  توجه  با  و  است  هکتار   50 حدود 
عالی  شورای  در  تأیید  و  پنج  ماده  کمیسیون 
هکتار   ۳5 که  شد  مقرر  معماری  و  شهرسازی 
عمومی  بوستان  و  سبز  فضای  به  عرصه  آن  از 
قرار  شهروندان  عموم  اختیار  در  و  شود  تبدیل 
پروژه  این  بارز  های  ویژگی  از  یکی  گیرد.وی 
و  کرد  عنوان  مترو  از طریق  آسان  دسترسی  را 
تمامی  از  توانند  می  تهرانی  شهروندان  افزود: 
صیاد  شهید  ایستگاه  طریق  از  و  تهران  نقاط 
کنند. پیدا  دسترسی  بوستان  این  به  شیرازی 
شهردار منطقه چهار اضافه کرد: با توجه به حجم 
درختان و وجود بناهای تاریخی تلاش می شود 
از کارشناسان فضای سبز طراحی  با استفاده  تا 
های خوبی صورت گرفته و به درختان کمترین 
آسیب وارد شود و درختان موجود حفظ شوند. 
افزود: محدوده ۳5 هکتاری صرفا  محمددوست 
گردشگری  و  عمومی  سبز  فضای  بوستان،  به 
صادر  ساخت  پروانه  و  است  یافته  اختصاص 

نخواهد شد.
این محدوده ۳5  وی خاطر نشان کرد: در 
مانند  بنا  متر  بر ۷0 هزار  بالغ  بوستان  هکتاری 
سربازخانه و مقر فرماندهی و ... وجود دارد که با 
هماهنگی میراث فرهنگی مقرر شده بناهایی که 
بافت ارزشمند قلمداد شده اند، بازسازی و برای 
موزه،  نمایشگاه،  مانند  نیاز  مورد  های  کاربری 
شهروندان  به  خدمات  ارائه  جهت   ... و  گالری 

استفاده شود.

به ابتکار اداره سلامت منطقه 15 انجام می شود؛
 برگزاری کلاس های آموزش  مجازی 

سلامت محور در منطقه 15
از   15 منطقه  فرهنگی  اجتماعی  معاون   
سلامت  مجازی  آموزشی  های  کلاس  برگزاری 
محور به منظور افزایش سواد سلامت شهروندان 

خبر داد.
اعلام  با  مختاری  اکبر  امتیاز،  گزارس   به 
این خبر گفت: در شرایط کنونی و خطر انتشار 
برای  حضوری  آموزش  امکان  که  ویروس  کرونا 
با  منطقه  سلامت  اداره  نیست،  مهیا  شهروندان 
برگزاری کلاس های آموزشی مجازی به صورت 
بین  متقابل  گفتگوی  امکان  )آنلاین(  برخط 
کرده  فراهم  را  داوطلب  مشاوران  و  شهروندان 

است.
افزود:  منطقه  فرهنگی  اجتماعی   معاون 
های  تخصص  با  مربیان  ها  کلاس  این  در 
خانواده،  بهداشت  سالم،  تغذیه  شناسی،  روان 
و  مامایی  اجتماعی،  های  آسیب  از  پیشگیری 
تدریس  و  شوند  می  حاضر  گیاه  و  گل  پرورش 

می کنند.
 وی با اشاره به اینکه تا کنون در محله های 
این منطقه، ۳1 گروه مجازی با هزار و ۹2۹ عضو 
تشکیل و شروع به فعالیت کرده اند، افزود: علاقه 
مندان به منظور اطلاع از آدرس گروه محله ها 
می توانند با مراجعه به کانال معاونت اجتماعی 
به لینک http://t.me/EjF15 از این دوره ها 

بهره مند شوند.
 مختاری افزود: هر روز یک موضوع آموزشی 
در گروه ها مطرح و ساعت برگزاری کلاس ها نیز 

طبق توافق اعضا تعیین می شود.

معاون امور مناطق شهرداری تهران در بازدید از 
پروژه های منطقه

تأکید بر پیگیری پروژه های مستمر 
و تکمیل اقدامات عمرانی نیمه تمام 

منطقه 19
با  تهران  شهرداری  مناطق  امور  معاون 
حضور در منطقه 1۹ ضمن بازدید از تعدادی از 
پروژه های این منطقه بر تکمیل پروژه های نیمه 

تمام تأکید کرد. 
معاون  رستمی  شاپور  امتیاز،  گزارش  به 
علی  همراهی  با  تهران  شهرداری  مناطق  امور 
شهرداری  مدیران  از  جمعی   ، شهردار  توکلی 
منطقه و رابط شورایاران منطقه ضمن بازدید از 
تعدادی از پروژه های این منطقه، طی نشستی به 
ارزیابی این پروژه ها و بررسی وضعیت درآمدی 
تکمیل  اولویت  بر  تأکید  با  او  پرداخت.   منطقه 
که  حال  عین  در  گفت:  تمام  نیمه  های  پروژه 
اقدامات قانونی پروژه های جدید به لحاظ زمانبر 
بودن باید پیگیری شود، با توجه به اهمیت پروژه 
های نیمه تمام نیز اعتبار لازم به منظور اجرای 
بخش  در  مسئول  این  شود.  می  تأمین  ها  آن 
دیگری با بیان اینکه ارزیابی عملکرد در مناطق 
بر مبنای مقایسه عملکرد ۶ ماهه دوم با ۶ ماهه 
نیز  راستا  همین  در  و  گرفته  صورت  سال  اول 
ارتقاء خوبی برخوردار بوده است.   از  منطقه 1۹ 
رستمی با اشاره به لایحه درآمدی خواستار ارائه 
حل  برای  لایحه  این  درخصوص  نظرات  نقطه 
مشکلات آن شد و  اظهار کرد: عدد درآمدی در 
سال ۹۹ نسبت به سال قبل افزایش یافته و سعی 
ما براین است که این افزایش متناسب با مسائل 
نیز  منطقه  شهردار  توکلی  علی  باشد.   موجود 
در ادامه این نشست با اشاره به پیگیری مجدانه 
اختصاصی  جلسات  برگزاری  با  درآمدی  لایحه 
اجرای  حسن  و  تحقق  منظور  به  ناحیه  هر  در 
کرد:  بیان  تهران  شهر  اسلامی  شورای  مصوبه 
شهروندان  حداکثری  مندی  بهره  بر  ما  تلاش 
از بسته تسهیلات تشویقی و اطلاع رسانی لازم 
گفته  به  است.  عوارض  بموقع  پرداخت  برای 
خوبی  درآمدی  های  فرصت  از  منطقه  این  او 
های  کوره  ها  آن  ازجمله  که  است  برخوردار 
آجرپزی هستند. این کوره ها در سنوات گذشته 
خرد و تفکیک شده اند اما به دلیل آماده نبودن 

زیرساخت های آن رشد چندانی نداشته است. 

وزارت علوم: امکان لغو امتحانات حضوری دانشجویان
وزارت علوم گفت: امکان لغو امتحانات حضوری دانشجویانمدیرکل 
دفتر برنامه ریزی آموزش عالی وزارت علوم با تاکید بر اینکه امکان لغو 
تاکید  علوم  وزیر  گفت:  دارد،  وجود  دانشجویان  حضوری  امتحانات 
دارند ترم تحصیلی دانشجویان جدیدالورود از مهر ماه شروع شود و 

بنای وزارت علوم شروع آموزش ها از مهر خواهد بود.
دکتر محمدرضا آهنچیان به تشریح مزایای آموزش مجازی اشاره 
یادگیری  و  یاددهی  از شیوه های  یکی  آموزش مجازی  و گفت:  کرد 
از  بسیاری  برای  جایگزینی  می تواند  کرونا  مانند  شرایطی  در  است 
مانند  هم  روش  این  واقع  در  باشد.  آموزشی  محتواهای  و  درس ها 
این  باید  که  دارد  را  خودش  قوت  و  ضعف  نقاط  حضوری  آموزش 
شیوه تدریس را به عنوان یک جایگزین برتر در هنگامی که آموزش 

حضوری امکان پذیر نیست بپذیریم.
مدیرکل دفتر برنامه ریزی آموزش عالی با تاکید بر اینکه صد درصد 
هدف های آموزش حضوری در آموزش مجازی محقق نمی شود، تصریح 
کرد: آموزش انواع مختلفی دارد اما یکی از انواع آموزش که در 20 سال 
گذشته ارائه شده همین آموزش مجازی الکترونیک در فضای مجازی 
است وبر اساس تجاربی که داریم سه چهارم اهداف یک درس را می توان 
از طریق آموزش مجازی محقق کرد و کمترین هدف های محقق شده و 

ضعیف ترین حوزه های آموزش مجازی دروس و اهداف عملی است.
وی با اشاره به اینکه اگر آموزش مجازی را آموزش برخط در نظر 
بگیریم نزدیک به 100 درصد اهداف در چنین درسی که جنبه عملی 
ندارد محقق می شود، گفت: در حال حاضر حدود یک میلیون دانشجو از 
دانشگاه های دولتی، یک میلیون دانشگاه آزاد، حدود 250 تا ۳00 هزار 
دانشگاه غیرانتفاعی، 500 هزار دانشگاه پیام نور، 200 هزار فنی و حرفه ای 
و بالغ بر ۳00 هزار علمی کاربردی، 200 هزار نفر نیز از دانشگاه های وابسته 
دستگاه ها داریم که در مجموع حدود سه میلیون و ۳00 هزار دانشجو 

می شوند.مدیرکل دفتر برنامه ریزی آموزش عالی وزارت علوم افزود: بالغ 
بر 2000 واحد و مرکز آموزش عالی داریم که البته در سال های گذشته 
یک افت هم پیدا کرده است. دانشگاه ها در شرایط متعارف با یکدیگر 
تفاوت هایی دارند. در واقع در نظام های جهانی دانشگاه ها سطح بندی دارند. 
همین مدل جهانی در ایران هم دیده می شود. همانطور که دانشگاه های 
بزرگ و در رتبه های بالا داریم ویژگی آموزش های حضوری آنها در شرایط 
آموزش مجازی هم دیده می شود و این فاصله با دانشگاه های دیگر دیده 

می شود.
آهنچیان در خصوص برنامه وزارت علوم برای دانشگاه هایی که 
تاکید  نیز  نکرده اند  برگزار  قبولی  قابل  در سطح  مجازی  کلاس های 
کرد: از زمان اجرای طرح فاصله گذاری اجتماعی و تصمیمات ستاد 
ملی مقابله با کرونا یعنی اوایل اسفند وزارت علوم بلافاصله درگیر امر 
شد و تعطیلات نوروز و قبل و بعد آن کار تعطیل نبود. در کل، رویکرد، 
دانشگاه ها  به  سازی  تصمیم  در  ما  است.  اختیار  واگذاری  رویکرد 
کمک کردیم و تصمیم گیرنده خودشان بودند. اکثر دانشگاه های ما 
بلوغ  سطح  از  که  دانشگاه ها  برخی  شاید  هستند.  بالغ  دانشگاه های 
سازمانی مناسبی برخوردار نبودند باید از وزارت علوم یا دانشگاه های 
مادر منطقه استعلام می کردند و راه به هیچ وجه برای اطلاع یابی و 

کمک به تصمیم گیری دانشگاه ها بسته نبوده است.
از  غیرانتفاعی  و  دولتی  دانشگاه های  بیشتر  وی،  گفته  به 
که  مواردی  در  کردند  استفاده  علوم  وزارت  اسناد  و  بخشنامه ها 
همه  می شود  ارسال  وزیر  ابلاغ  و  امضا  با  نامه ای  آیین  و  بخشنامه 
و  ارزیابی  نظارت،  مرکز  اینکه  ضمن  هستند.  آن  رعایت  به  موظف 
تضمین کیفیت وزارت علوم یک نظرسنجی گسترده در سطح ملی 
برگزار کرده است و اعلام شد بالای ۶0 هزار نفر در ارزیابی شرکت 
کرده اند و نتایج آن هفته پیش رو اعلام خواهد شد وپیش بینی ما این 

است که بالای 50 درصد دانشجویان و اساتید از آموزش های مجازی 
اعلام رضایت کنند.

های  مجموعه  فعالیت  به  نظارت  امکان  خصوص  در  آهنچیان 
آموزش عالی نیز گفت: مرجع نظارتی وجود دارد و مراکز نظارت این 
کار را انجام می دهند. هر استان هیات نظارت مستقل خود را دارد و 
دانشجویان می توانند پیشنهادات و انتقادات خود را به هیئت نظارت 

که معمولاً در دانشگاه مادر استان متمرکز است اعلام کنند.
مدیرکل دفتر برنامه ریزی آموزش عالی وزارت علوم در خصوص 
برخی  گفت:  نیز  دانشجویان  ترم  پایان  امتحانات  برگزاری  نحوه 
حضوری  صورت  به  ترم  پایان  امتحانات  که  کردند  اعلام  دانشگاه ها 
است. اساتید  و  دانشجویان  سلامت  حفظ  ما  توصیه  می شود  برگزار 

ایده آل ما نیست و اکنون در شرایط عادی نیستیم  درواقع مجازی 
و ناگزیریم. ضمن اینکه دستاوردهای آموزش مجازی را باید محترم 
بشماریم. منتها وزارت علوم به علت بلوغ سازمانی، این امر را با حفظ 

پروتکل بهداشتی بر عهده دانشگاه ها گذاشته است.
پروتکل  حفظ  با  می تواند  دانشگاهی  اگر  داد:  ادامه  آهنچیان 
اما  ندارد.  وجود  مشکلی  کند  برگزار  حضوری  امتحان  بهداشتی 
حضوری  امتحانات  کرونا  شیوع  دلیل  به  دارد  وجود  نیز  امکان  این 
دانشجویان در دانشگاه ها لغو شود. وزارت علوم هم تابع تصمیمات 
ستاد ملی کرونا است. در این مسیر اگر ستاد ملی از ما بخواهد که 

تجدیدنظر کنیم ما سریعاً می توانیم این کار را انجام دهیم.
پایان  در  علوم  وزارت  عالی  آموزش  برنامه ریزی  دفتر  مدیرکل 
دانشجویان  تحصیلی  ترم  که  دارد  تاکید  علوم  وزیر  کرد:  تاکید 
جدیدالورود از مهرماه شروع شود و بنای وزارت علوم شروع آموزش ها 
اضطراری کشور چیز دیگری حکم  بود. شاید شرایط  از مهر خواهد 

کند که آنها هم باید پذیرای موضوع باشند.
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